

Wettelijke bedragen

Wettelijke AOW bedragen								
Datum	Gehuwden, partner ouder dan AOW-leeftijd		Gehuwden met maximale toeslag		Gehuwden zonder toeslag en ongehuwden		Ongehuwden met kind tot 18 jaar	
	Uitkering	Vakantietoelage	Uitkering	Vakantietoelage	Uitkering	Vakantietoelage	Uitkering	Vakantietoelage
01-01-2018	€ 782,95	€ 51,01	€ 1.565,90	€ 102,02	€ 1.148,40	€ 71,42		
01-01-2017	€ 769,03	€ 51,15	€ 1.538,06	€ 102,30	€ 1.127,79	€ 71,61		
01-01-2016	€ 758,39	€ 51,12	€ 1.516,78	€ 102,24	€ 1.112,67	€ 71,56		
01-01-2015	€ 740,60	€ 49,51	€ 1.481,20	€ 99,02	€ 1.086,20	€ 69,32		
01-01-2014	€ 734,41	€ 50,11	€ 1.468,82	€ 100,22	€ 1.074,25	€ 70,16	€ 1.361,41	€ 90,22
01-01-2013	€ 722,21	€ 49,36	€ 1.444,42	€ 98,72	€ 1.056,72	€ 69,12	€ 1.338,07	€ 88,87

Wettelijke ANW bedragen					Maximum dagloon		Maximum premieloon werknemersverzekeringen	
Datum	Nabestaandenuitkering alleenstaande ouders		Nabestaandenuitkering		Per dag	Op jaarbasis	Per dag	Op jaarbasis
	Uitkering	Vakantietoelage	Uitkering	Vakantietoelage				
01-01-2018			€ 1.178,38	€ 85,47	€ 209,26	€ 54.616,86	€ 210,05	€ 54.614,00
01-01-2017			€ 1.164,89	€ 85,73	€ 205,77	€ 53.705,97	€ 206,54	€ 53.701,00
01-01-2016			€ 1.150,91	€ 85,55	€ 202,17	€ 52.766,37	€ 202,93	€ 52.763,00
01-01-2015			€ 1.138,01	€ 83,56	€ 199,15	€ 51.978,15	€ 199,90	€ 51.976,00
01-01-2014	€ 1.405,04	€ 107,92	€ 1.127,17	€ 83,93	€ 197,00	€ 51.417,00	€ 197,74	€ 51.414,00
01-01-2013	€ 1.369,05	€ 106,14	€ 1.119,52	€ 82,56	€ 194,85	€ 50.855,85	€ 195,58	€ 50.853,00

Bedragen wettelijk minimum loon inclusief vakantietoelage op basis formule IAP										
Datum	23-jarige	22-jarige	21-jarige	20-jarige	19-jarige	18-jarige	17-jarige	16-jarige	15-jarige	
01-01-2018	€ 20.450,88	€ 20.450,88	€ 17.383,25	€ 14.315,62	€ 11.247,98	€ 9.714,17	€ 8.078,10	€ 7.055,55	€ 6.135,26	
01-01-2017	€ 20.108,74	€ 17.092,43	€ 14.578,84	€ 12.366,88	€ 10.557,09	€ 9.149,48	€ 7.942,95	€ 6.937,52	€ 6.032,62	
01-01-2016	€ 19.758,82	€ 16.795,00	€ 14.325,14	€ 12.151,67	€ 10.373,38	€ 8.990,26	€ 7.804,73	€ 6.816,79	€ 5.927,65	
01-01-2015	€ 19.463,33	€ 16.543,83	€ 14.110,91	€ 11.969,95	€ 10.218,25	€ 8.855,82	€ 7.688,02	€ 6.714,85	€ 5.839,00	
01-01-2014	€ 19.253,38	€ 16.365,37	€ 13.958,70	€ 11.840,83	€ 10.108,02	€ 8.760,29	€ 7.605,09	€ 6.642,42	€ 5.776,01	
01-01-2013	€ 19.043,42	€ 16.186,91	€ 13.806,48	€ 11.711,70	€ 9.997,80	€ 8.664,76	€ 7.522,15	€ 6.569,98	€ 5.713,03	

NB. de bedragen minimumloon voor minderjarigen wijken iets af van de officiële cijfers, omdat in IAP wordt uitgegaan van het minimumloon op jaarbasis ipv maandbasis

Franchises en andere kerncijfers

Datum	Fiscale franchise		"Witteveen" franchise (IAP factor 10/7 = 142,857%)		AOW Exclusief structurele verhogingen (vanaf 01-01-1995 geïndexeerd)		AOW Inclusief structurele verhogingen ("Vóór-Oorts") (vanaf 01-01-2005 geïndexeerd)		AOW Exclusief structurele verhogingen FICTIEF ("Verbandsfranchise")	
	Middeloon	Eindloon	Gehuwd	Ongehuwd	Gehuwd	Ongehuwd	Gehuwd	Ongehuwd	Gehuwd	Ongehuwd
01-01-2018	€ 13.344,00	€ 15.099,00	€ 14.296,44	€ 20.911,20	€ 17.163,03	€ 12.110,36	€ 24.208,82	€ 17.111,72	€ 17.435,90	€ 12.302,94
01-01-2017	€ 13.122,88	€ 14.849,37	€ 14.060,21	€ 20.561,14	€ 16.937,76	€ 11.951,41	€ 23.891,07	€ 16.887,12	€ 17.207,05	€ 12.141,46
01-01-2016	€ 12.952,16	€ 14.656,19	€ 13.877,30	€ 20.301,09	€ 16.866,92	€ 11.901,42	€ 23.791,15	€ 16.816,49	€ 17.135,08	€ 12.090,68
01-01-2015	€ 12.641,76	€ 14.304,95	€ 13.544,73	€ 19.808,91	€ 16.756,33	€ 11.823,39	€ 23.635,16	€ 16.706,23	€ 17.022,73	€ 12.011,40
01-01-2014			€ 13.448,90	€ 19.618,46	€ 16.582,22	€ 11.700,53	€ 23.389,57	€ 16.532,64	€ 16.845,85	€ 11.886,59
01-01-2013			€ 13.226,90	€ 19.300,11	€ 16.327,51	€ 11.520,81	€ 23.030,30	€ 16.278,69	€ 16.587,09	€ 11.704,01

	Maximum pensioengevend loon	INDEXEN					Diversen			
Datum		CPI	AOW-volgend Excl. V.T.	AOW-volgend Incl. V.T.	Loonindex	2x Loonindex (WMK)	Verzekerd bedrag ANW- pensioen	Grensbedrag afkoop klein pensioen	Voorbeeld rekenrente UPO	Uurtarief
01-01-2018	€ 105.075,00	1,33%	1,81%	1,68%	1,57%	3,14%	€ 15.166,00	€ 474,11	n.t.b.	€ 124,50
01-01-2017	€ 103.317,00	0,42%	1,40%	1,32%	1,88%	3,76%	€ 15.007,00	€ 467,89	0,20%	€ 124,50
01-01-2016	€ 101.519,00	0,66%	2,40%	2,46%	1,52%	3,04%	€ 14.838,00	€ 465,94	0,40%	€ 124,50
01-01-2015	€ 100.000,00	1,05%	0,84%	0,71%	1,06%	2,12%	€ 14.659,00	€ 462,88	2,20%	€ 124,50
01-01-2014		1,56%	1,69%	1,68%	0,92%	1,84%	€ 14.533,00	€ 458,06	2,80%	€ 112,50
01-01-2013		2,91%	0,52%	1,26%	1,55%	3,10%	€ 14.425,00	€ 451,22	2,40%	€ 112,50